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Notulen Algemene Ledenvergadering (ALV) NIVO seizoen 2021-2022 

 

Datum:  donderdag 1 september 2022 

Locatie:   wijkcentrum Kersenboogerd, Brederodegracht 1 

Start vergadering  20:00 uur 

 

Aanwezig: 

Frank Andrioli, David Boessenkool, Frans Bothe, Sandra van Dok-Otten, Nico Dol, Wouter Eerbeek, 

Rob de Kimpe, Jochem van der Kraats, Gine Nicolai, Kevin den Ouden, Amko Pieterse, Angela 

Pieterse, Hans Veerbeek, Kees Jan Woltjer. 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Frank en Anja Bruins, Martin Röben, Leo Huisman, Jovana Medic, Raymond Drijsen, Marc van der 

Molen, Rina Leinenga, Fleur Veerbeek, Lisa Heringa, Esmay Pieterse, Thomas Andrioli, Luka Stout, 

Ingrid van der Werff, Astrid Manshanden, Stephanie van Kampen, Colin Dijkhuis, Koos Blokker, Michel 

Stam.  

 

= = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = 

 

1) Opening 

 

David heet iedereen hartelijk welkom en opent de ALV formeel. 

 

 

2) Mededelingen  

 

Er zijn vooraf geen mededelingen.   

 

 

3) Vaststellen agenda 

 

Na de opening geeft David aan dat we verder zullen gaan met een terugblik op het afgelopen 

seizoen en de jaarverslagen. Na de pauze waarin er koffie/thee en een koek klaar staan, gaan 

we verder met de kascommissie en richten we onze blik op het komende seizoen. 

Er worden door de ALV geen extra agendapunten ingebracht en daarmee is de agenda 

vastgesteld.  

 

 

4) Vaststellen notulen van de ledenvergadering van 13 september 2021 

 

De notulen van de vorige ALV zijn direct na de ALV rondgestuurd met de vraag of er 

opmerkingen waren. Deze waren er niet, dus waren de notulen in principe al goedgekeurd.  
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Uit de zaal komen verder geen opmerkingen op de notulen van vorig jaar, deze blijven dus 

ongewijzigd.  

 

Dit jaar zijn we plan dezelfde procedure te hanteren: de notulen zullen na het rondsturen 

ongeveer twee weken voor commentaar worden aangehouden en daarna vastgesteld. Dit 

volgt via mail aan alle leden.  

 

 

5) Seizoensoverzicht 

 

We hebben als vereniging dit seizoen weer veel mogen beleven en meemaken. Er is dit 

seizoen weer gewerkt aan de Clinics door Roos en Marion. Het blijft belangrijk om kinderen 

van de jongste leeftijden te blijven bereiken en hen bekend te maken met deze mooie sport. 

 

Er is een prachtige nieuwe website gebouwd die geheel volgens onze tijdsperiode geschikt is 

voor de mobiel. 

 

De toernooicommissie heeft dit jaar weer een aantal toernooien georganiseerd, leuk om te 

zien dat dit weer kan! 

 

Sinds dit seizoen maken we gebruik van Sponsorkliks. Als je op de site van Sponsorkliks 

NIVO opzoekt en via die weg je digitale aankoop doet wordt NIVO gesponsord. Voor jou twee 

klikken extra en voor NIVO weer een leuke bijdrage. Dit kan ook via de app van Sponsorkliks. 

 

Dit jaar hebben er maar liefst twee kampen plaats gevonden. Beide een groot succes maar 

daar later meer over. 

 

Vorig seizoen is NIVO 30 geworden, een mooie leeftijd. Natuurlijk moest dat gevierd worden 

en daar hebben Gerhard, Fleur en Ilse voor gezorgd. We hebben een super mooi feest 

gevierd voor jong en oud. 

 

Net als voorgaande jaren stonden we dit jaar weer in groten getale bij de Ironman als 

vrijwilliger. We hebben samen de finishlijn weer feestelijk gemaakt, met dank aan Koen als 

coördinator. 

 

Zoals jullie horen heb ik het niet over corona gehad. Dit is bewust geweest want wat mij betreft 

proberen we ons op het positieve te focussen. En wat dat aangaat ben ik weer enorm geraakt 

door alle flexibiliteit en hulp die tijdens de lastige tijden is getoond door jullie allemaal. 

 

 

6) Beachvolleybal bij ADOS.  

 

Tijdens de ALV ligt een concept besluit voor, dat het bestuur toestemming moet geven om een 

nieuw samenwerkingsverband op te zetten, zodat beachvolleybal bij de ADOS hal mogelijk 

wordt.  

 

Kees Jan geeft een samenvatting van de stand van zaken. Het complete verhaal is 

weergegeven in de bijlage 01. Er komt een gezamenlijke beachcommissie die de organisatie 

gaat verzorgen, maar er komt geen nieuwe formele vereniging. Kees Jan Woltjer en Judith 

Langerijs zijn de eerste vertegenwoordigers van NIVO in de beachcommissie. Deelnemers 
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aan het beachvolleybal moeten lid zijn of worden van NIVO of van WhamWham. Zowel trainen 

als vrij spelen zal mogelijk zijn.  

De verwachting is dat er weinig financiële risico’s voor NIVO als vereniging zijn, omdat de 

gemeente de investering helemaal voorschiet, en de jaarlijkse bijdrage van de sporters goed 

bij elkaar te brengen moet zijn door alle beach deelnemers. Frans zal hiervoor een aparte 

bankrekening gaan openen.  

Details over de lengte van het buitenseizoen, en de indeling van de dagen zijn nog niet 

bekend. Het is ook nog niet bekend wanneer de aanleg van de velden concreet gaat 

beginnen. De gemeenteraad is al wel akkoord gegaan met de benodigde investering.  

Over het gebruik van de ADOS faciliteiten (toiletten, kantine) moet nog gesproken worden.  

 

Wouter Eerbeek biedt zich aan om mee te helpen met het organiseren van toernooien. 

 

De ALV keurt het voorstel cf. bijlage 01 goed en daarmee kunnen we verder. Mocht het nodig 

zijn om nieuwe besluiten aan de leden voor te leggen kan dit met een bijzondere 

ledenvergadering of anders de volgende ALV.  

 

 
7) Jaarverslagen 

 

a) Financiën 

 

Frans licht de cijfers toe aan de hand van de onderstaande tabellen. Het afgelopen jaar is 

afgesloten met een klein overschot. Het eigen vermogen is ongeveer gelijk gebleven.  

Sommige posten worden specifiek toegelicht.  

 

Uit de zaal komen wat vragen over de besteding van de sponsorgelden en wat de 

verwachtingen zijn voor het komende seizoen. De VOMAR actie levert tot nog toe niets op. 

We verwachten komend seizoen wel meer opbrengst van Rabo Club Support door de leden 

hier meer bij te betrekken. Voor de Grote Clubactie zal een andere manier van verkopen 

worden bedacht, afgelopen jaar leverde dat te weinig op.  

Het systeem van de Sponsorkliks verdient meer aandacht en uitleg, dit zal nog een keer in de 

nieuwsbrief worden uitgelegd. Het is een eenvoudige manier om de vereniging van extra 

opbrengsten te voorzien.  

 

De shirts zijn nu helemaal (financieel) afgeschreven, ze kunnen echter zeker nog wel een jaar 

mee, vanwege minder gebruik in de afgelopen jaren. We blijven wel de bijdrage incasseren 

zodat er vast een potje opgebouwd kan worden voor nieuwe shirts in de toekomst. De ALV 

gaat hiermee akkoord.  

 

Er volgt een vrije lange discussie over de invulling van de trainingen op maandagavond. Voor 

H4 is dit hun reguliere training, maar voor D1/D2 is het een extra training. Dit is relatief duur en 

als het animo dan laag blijkt te zijn, worden de kosten onevenredig hoog. Zelfs met volledige 

opkomst en betalen van extra (reguliere) contributie door D1/D2 moet er vanuit de vereniging 

geld bij. Opties zijn om dit blok aan te vullen vanuit D3/D4 of de jeugd. We willen deze extra 

training niet zomaar laten vervallen, ook om de verwachtingen richting de trainer (Martin 

Siregar) gestand te doen. In de komende weken gaan we dit blijven monitoren.  

 

De begroting voor het komende seizoen is nu gepland op een tekort van ruim € 1100; meestal 

komen er tijdens het seizoen nog nieuwe leden bij, afgelopen woensdag waren er al weer wat 
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nieuwe spelers bij. Daarmee zal het tekort naar verwachting afnemen en bovendien hebben 

we wat ruimte om in te teren op het eigen vermogen.  

 

We hebben geen indicatie van de gemeente dat de zaalhuur drastisch gaat stijgen. 

Frans benadrukt dat de gemeente wel open staat voor commentaar en medewerking, zoals de 

nieuwe vloer die nu in Kers ligt, en de investering in de beachvelden.  

 

 

Balans per Beginbalans 
 

Eindbalans 
    

VOORRADEN, BANKSALDI EN NOG TE ONTVANGEN 

INKOMSTEN     

Inkoopprijs shirts 7.073,65 
 

7.451,20 

Afschrijving shirts -6.189,45 
 

-7.451,20 

Restwaarde shirts 884,20 
 

0,00 
    

Inkoopprijs ballen 5.032,10 
 

4.988,70 

Afschrijving ballen -4.528,89 
 

-4.988,70 

Restwaarde ballen 503,21 
 

0,00 
    

Liquide middelen 
   

Betaalrekening 946,41 
 

1.066,83 

Spaarrekening 12.000,00 
 

11.000,00 
 

12.946,41 
 

12.066,83 
    

Te ontvangen bedragen 
   

Contributies, sponsor 

gelden 

460,50 
 

123,00 

    

Total activa 14.794,32 
 

12.189,83 
    

EIGEN VERMOGEN, VOORZIENINGEN EN NOG TE 

BETALEN KOSTEN     

Eigen vermogen 11.105,18 
 

11.224,40 

Resultaat huidig seizoen 119,22 
 

66,03 

Totaal eigen vermogen 11.224,40 
 

11.290,43 
    

Administratie Regiotraining 122,04 
 

0,00 

Totaal gelden beheerd 

namens derden 

122,04 
 

0,00 

    

Voorziening jeugd 400,00 
 

400,00 

Voorziening jubileum 500,00 
 

125,00 
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nog te betalen per 

balansdatum 

   

NeVoBo afdracht 0,00 
 

0,00 

Zaalhuren 375,62 
 

0,00 

Trainingskosten 596,00 
 

0,00 

Vergaderkosten 0,00 
 

0,00 

Materiaal 374,85 
 

150,00 

Senioren kamp 0,00 
 

164,14 

Jeugdkamp -133,59 
 

-689,74 

Secretariaat, diversen 1.335,00 
 

750,00 

Totaal nog te betalen 2.547,88 
 

374,40     

Totaal passiva 14.794,32 
 

12.189,83 
    

Saldo activa en passiva 0,00 
 

0,00 
    

 

 
 
 
 
 
 

 

RESULTAAT SEIZOEN 2021/2022 

Inkomsten               
 

Begroting   Realisatie   Realisatie 
 

Begroting 
 

2021-
2022 

 
2021-
2022 

 
tov 
begroot 

 
2022-
2023  

  
   

2021-
2022 

  

Contributie 
vereniging 

  
17.256,00  

 
  
18.737,00  

 
    
1.481,00  

 
  
18.870,00  

Contributie NeVoBo     
9.285,00  

 
    
9.155,00  

 
      -
130,00  

 
    
9.105,00  

Shirts        
884,00  

 
    
1.261,75  

 
       
377,75  

 
    
1.337,00  

Toernooien                -    
 

        -
80,00  

 
        -
80,00  

 
               -    

Jubileum                -    
 

        -
76,65  

 
        -
76,65  

 
               -    

Sponsors     
1.300,00  

 
    
2.573,64  

 
    
1.273,64  

 
    
2.375,00  

Grote Club Actie     
1.500,00  

 
       
983,51  

 
      -
516,49  

 
       
900,00  

Rente                -    
 

           
0,66  

 
           
0,66  

 
               -    

Overige 
opbrengsten 

               -    
 

               -    
 

               -    
 

               -    

 
  
30.225,00  

 
  
32.554,91  

 
    
2.329,91  

 
  
32.587,00   
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Uitgaven   
 

  
 

  
 

  
 

Begroting 
 

Realisatie 
 

Realisatie 
 

Begroting 
 

2021-
2022 

 
2021-
2022 

 
tov 
begroot 

 
2022-
2023  

  
   

2021-
2022 

  

Zaalhuur trainingen     
8.028,13  

 
    
8.502,25  

 
       
474,12  

 
    
9.744,00  

Zaalhuur competitie     
3.402,00  

 
    
3.911,35  

 
       
509,35  

 
    
3.020,00  

NeVoBo     
7.529,00  

 
    
7.582,00  

 
         
53,00  

 
    
8.139,00  

Trainers     
8.828,40  

 
    
9.040,69  

 
       
212,29  

 
    
9.606,00  

Afschrijving shirts        
884,00  

 
    
1.261,75  

 
       
377,75  

 
    
1.337,00  

Afschrijving ballen        
503,00  

 
       
459,81  

 
        -
43,19  

 
               -    

Materiaal         
350,00  

 
        -
12,25  

 
      -
362,25  

 
       
300,00  

Secr./administratie 
kosten 

       
750,00  

 
       
854,75  

 
       
104,75  

 
       
700,00  

Vergaderkosten        
100,00  

 
         
61,50  

 
        -
38,50  

 
       
100,00  

Representatie        
250,00  

 
       
215,56  

 
        -
34,44  

 
       
250,00  

Opleidingen/Clinics        
200,00  

 
       
375,00  

 
       
175,00  

 
       
200,00  

Jeugd        
150,00  

 
       
111,27  

 
        -
38,73  

 
       
150,00  

Diversen        
350,00  

 
       
125,20  

 
      -
224,80  

 
       
200,00  

    
31.324,53  

 
  
32.488,88  

 
    
1.164,35  

 
  
33.746,00  

    
   

  
  

Resultaat -1.099,53  
 

66,03  
 

1.165,56  
 

-1.159,00  
        

 

 

b)  Ledenadministratie 

 

Er zijn afgelopen seizoen 22 nieuwe leden bijgekomen en 25 leden zijn gestopt. Er is 1 lid van 

de recreanten overgestapt naar de senioren. Daarnaast hebben meerdere personen zich 

aangemeld om direct na de zomervakantie mee te komen trainen. 

 

• Recreanten :  4 nieuw en 3 gestopt 

• CMV jeugd :  6 nieuw en 4 gestopt 

• NeVoBo Jeugd : 7 nieuw en 6 gestopt 

• NeVoBo Senioren :  5 nieuw en 12 gestopt 

 

We gaan het seizoen beginnen met 152 leden. 
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Met vriendelijke groet, 

 

Anja Bruins. 

 
 

c) Secretariaat 

 

Afgelopen jaar zijn er in totaal elf bestuursvergaderingen gehouden, waarvan sommige digitaal 

in verband met Corona. Daarnaast waren er ook nog een paar informele digitale 

vergaderingen, vooral over de mogelijkheden binnen de nieuwe Corona-regels.  

 

Er is een vaste agenda voor een formele bestuursvergadering, waarbij alle relevante 

onderwerpen aan bod komen. Deze worden genotuleerd en vastgelegd in de Dropbox van 

NIVO.  

 

Het is nog niet gelukt om de regels van de WBTR (Wet Bestuur Toezicht Rechtspersonen) te 

verwerken in een nieuwe versie van de statuten. Hans zegt toe dat hij hier nog een bijdrage 

aan zal leveren nadat hij is afgelost als secretaris.  

 

Het bestuur bestond het afgelopen seizoen uit de volgende personen: 

 

David Boessenkool   - Voorzitter 

Frans Bothe    - Penningmeester 

Hans Veerbeek   - Secretaris 

Frank Andrioli    - Wedstijdsecretaris 

Angela Pieterse   - Jeugdcoördinator 

Kees Jan Woltjer   - Coördinator Speelkern  

 

David heeft net als vorig seizoen regelmatig een nieuwsbrief verstuurd naar alle leden; in 

principe sturen we na elke bestuursvergadering een nieuwsbrief. We hebben vernomen dat dit 

wordt gewaardeerd en we zijn van plan om dit te blijven doen.  

 

Hans Veerbeek. 
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d) Jeugdzaken 

 

 

Angela en Kees Jan lichten de onderstaande bijdrage toe. Kees Jan laat ook weten dat hij de 

Speelkern taken zal gaan delen met Virgil Limon.  

 

Voorwoord 

Seizoen 2021/2022 is net als voorgaand seizoen geen regulier seizoen geweest, alhoewel we 

gelukkig wel meer wedstrijden hebben kunnen spelen. Samen met alle verenigingen en de 

Nevobo is besloten de 2e helft van het seizoen te verlengen, waardoor er meer ruimte was tot 

het uitspelen van de competitie. Toch hebben niet alle teams alle wedstrijden kunnen spelen. 

Veel kwam dit door blessures en afwezigheid door corona (quarantaine). 

 

Trainingen 

Het begin van het seizoen ging lekker van start. De jeugd heeft geen verplichting tot het tonen 

van een QR-code en kan weer lekker spelen. Helaas gooide Corona al snel weer roet in het 

eten en werden de trainingen en wedstrijden bij aanvang van de kerstvakantie weer on hold 

gezet door een harde lockdown waardoor de 2e seizoenshelft wat later van start is gegaan. 

Ook de trainingen zijn nog tot na de meivakantie verder gegaan zodat ook de laatste 

wedstrijden gespeeld konden worden. Een groot deel van de jeugd is na de meivakantie ook 

begonnen met de beachvolleybaltrainingen. 

 

NEVOBO 

Een overzicht van de standen van beide seizoenshelften: 

 

Team  Stand eerste helft  Stand tweede helft  

MA1   4e (hoofdklasse)  6e (hoofdklasse)  

MA2   2e (2e klasse)  3e (1e klasse)  

MA3/MB1  2e (2e klasse)  3e (1e klasse)  

MB1/MB2  6e (2e klasse)  2e (2e klasse)  

MC1  6e (2e klasse)  4e (2e / 3e klasse)  

 

 

Regio trainingen Volleybalschool West-Friesland 

Ook dit seizoen kon de A/B/C-jeugd zich opgeven voor de extra trainingen op de zondag van 

de Volleybalschool West-Friesland. Wederom werden deze trainingen georganiseerd in de 

zaal in Enkhuizen (Madjoe). Enkele jeugdleden hebben hier aan deel genomen. 

 

Verjaardagskaarten 

Fabienne den Ouden heeft dit seizoen weer gezorgd voor het versturen van een 

verjaardagskaart, email of whatsapp-berichtje naar onze jarige jeugdleden. In het vervolg 

zullen alleen de jongste (CMV) leden nog een verjaardagskaart ontvangen. Ook deze zal 

Fabienne blijven versturen, bedankt! 

 

Grote Club Actie 

NIVO heeft weer mee gedaan aan deze actie. Helaas zijn er dit jaar wel heel weinig loten 

verkocht door onze jeugdleden. We hopen dat dit volgend seizoen weer actief kan worden 

opgepakt om zo een mooie bijdrage voor de vereniging bij elkaar te verdienen. 
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Volleybalkamp 

Het volleybalkamp kon dan eindelijk weer doorgaan. Met 23 kinderen en 7 enthousiaste 

begeleiders is hét NIVO volleybalkamp een groot succes geworden. Dit vond plaats in 

Noorden bij kampeerboerderij Koole. Van het volleybaltoernooi tot suppen en lekker bbq-en tot 

aan een echt Wie-is-de-mol-spel, één groot succes! Het weer zat ook nog eens mee. Zie de 

foto’s op de website! 

 

 

Jaarverslag Speelkern West-Friesland 

Onze CMV-teams doen mee aan de competitie Speelkern West-Friesland. Een competitie die 

wordt georganiseerd samen met andere verenigingen in West-Friesland.  

 

Vanwege COVID-19 is een deel van de competitie gestaakt. In de tweede helft van het 

seizoen is ervoor gekozen, om het CMV 6 niveau net zoals de lagere niveaus elke zaterdag 

een toernooi te laten spelen in plaats van een half seizoen competitie. 

 

Schoolvolleybal 

Afgelopen seizoen hebben we bij enkele scholen clinics georganiseerd. Vanwege COVID-19 

hebben we niet het gehele programma kunnen afmaken. De intentie is ook voor het komende 

seizoen ons meer te richten op clinics i.p.v. schoolvolleybal, de ervaring leert dat dit meer 

leden opbrengt. Gebruikmakend van de zgn. combifunctionaris (Martin Siregar) gaan we hier 

meer samenwerken met WhamWham, omdat dit dan gedeeltelijk door de gemeente betaald 

wordt.  

  

Uitje voor de jeugd 

De jongste jeugd (CMV 2 t/m 4) hebben veel kunnen rennen, klimmen, springen en met water 

kunnen spelen (het was mooi weer) in de stadsspeeltuin. Het uitje is afgesloten met een 

patatje en een ijsje bij de Waterhoorn. 

 

 

 

De oudere jeugd 

Bijna 10 jaar geleden ging er een groep enthousiaste begeleiders met ruim 30 kinderen op 

kamp naar Heeg. En alle jaren daarna gingen we weer en steeds naar een andere locatie en 

met steeds meer deelnemers. Vanwege het plezier dat de begeleiders hiervan kregen hebben 

we besloten om te inventariseren of er bij de senioren en recreanten interesse was voor een 

weekend weg. De kaders die we meegaven waren : 

• Een locatie in de regio Noord-Holland 

• Aankomst op vrijdagavond of zaterdagochtend en vertrekken op zondag einde van de 

middag 

• Natuurlijk volleyballen maar ook een paar andere activiteiten 

• Kosten moeten ruim onder de € 100,-- per persoon all-in blijven 

• Veel gezelligheid, lachen en muziek 

• In de periode na de NeVoBo competitie maar voor de zomervakantie (april / mei 2022) 

  

Op basis van de vele positieve reacties zijn we een locatie gaan boeken en met ruim 50 leden 

zijn we in mei drie dagen naar Egmond gegaan. En met een Disco- karaoke avond, 

volleybaltoernooi, zeskamp, BBQ , pub quiz en een heuse frietkraam waren alle ingrediënten 

aanwezig voor een succesvol weekend. Dat het zelfs meer dan dat is geworden komt door de 

gezellige mix van deelnemers en het prachtige weer. Het succes was al merkbaar in het 
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weekend zelf want op zaterdagavond was er al een organisatie comité opgestaan voor 

volgend jaar (12 t/m 14 mei 2023, zet het in je agenda!). Milly, Jesper en Angela zijn de 

nieuwe commissie voor het seniorenkamp.  

 

Frank, Michel en Britt.  

 

 

 

e) Wedstrijdsecretariaat 

 

Na twee coronaseizoenen konden we dit jaar het seizoen uitspelen, maar dat is zeker niet 

zonder slag of stoot gegaan. Ik kan wel zeggen dat dit het drukste jaar was als 

wedstrijdsecretaris.  

  

We zijn de competitie gestart met 5 jeugdteams en 8 seniorenteams.  

Bij de jeugd stonden ingeschreven: de MA1 speelde beide seizoenshelften in de hoofdklasse, 

de MA2 is begonnen in de 2e klasse en speelde de tweede competitiehelft in de 1e klasse, de 

MA3 is begonnen in de 2e klasse en speelde de tweede competitiehelft als MB1 in de 1e 

klasse, de MB1 is ook begonnen in de 2e klasse en speelde de tweede competitiehelft als MB2 

in de 2e klasse, de MC1 heeft beide seizoenshelften in de 2e klasse gespeeld.   

Helaas hadden we dit jaar geen jongensteam meer bij de jeugd.  

 

Bij de senioren zijn we gestart met 4 herenteams en 4 damesteams.  

Heren 1 speelde in de 1e klasse, heren 2 in de 2e klasse en heren 3 en heren 4 in de 3e 

klasse.  

Dames 1 en dames 2 speelde in de 1e klasse en dames 3 en dames 4 in de 2e klasse.  

Helaas waren er dit seizoen geen kampioenen om te huldigen.  

  

Halverwege het seizoen sloeg corona wederom toe en is de competitie stil gelegd.  

Besloten is om bij de jeugd geen stand op te maken voor de eerste seizoenshelft.  

Nadat we eind januari de competitie weer konden hervatten, moesten heel wedstrijden 

opnieuw gepland worden. Tevens werd het seizoen verlengd tot en met mei.  

Daarnaast zijn er door corona alsnog heel veel wedstrijden uitgesteld, die ook weer opnieuw 

gepland moesten worden. Dit is lang niet voor alle wedstrijden gelukt en daarom is er bij de 

senioren besloten om geen officiële stand te maken (wel een stand op grond van een 

gemiddelde), geen kampioenen aan te wijzen en geen PD te spelen. Bij de jeugd zijn er wel 

kampioenen aangewezen op grond van een gemiddeld aantal punten per wedstrijd. Hierdoor 

greep de MB2 net naast het kampioenschap.  

  

Gelukkig was de Nevobo zeer coulant met het uitstellen en helemaal afzeggen van de 

wedstrijden. Van die coulance is veelvuldig gebruik, maar ook zeker misbruik gemaakt. Op het 

laatste moment werden wedstrijden afgezegd, wat de wedstrijdsecretarissen heel veel werk 

bezorgde. Volgend jaar zal dit hopelijk niet meer zo makkelijk kunnen.  

  

Op het scheidsrechter vlak hebben we alle wedstrijden kunnen bemannen. Wel met de 

aantekening dat sommige wedstrijden in de 1e en 2e klasse werden gefloten door 

scheidsrechters die nog niet de juiste papieren hadden.   

Door de scheidsrechter clinic van Rob de Kimpe (die we in januari moesten uitstellen naar 

mei) hebben we nu 17 scheidsrechters (9 erbij) die ook de 1e en 2e klasse mogen fluiten. 
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Daarnaast hadden we de beschikking over 49 scheidsrechters die de 3e klasse en de jeugd 

mochten fluiten.   

 

Ik bedank in het bijzonder Rob en Nico (beide aanwezig) voor hun vele fluiten voor de 1e en 2e 

klasse. Komend jaar hebben we wel een extra team in de 2e klasse, dus dat maakt het 

schema dan weer complexer.  

  

Ik kijk terug op een bewogen jaar, maar wel een jaar waar we weer min of meer het seizoen 

konden uitspelen. In 2015 heb ik het stokje van wedstrijdsecretaris overgenomen van Mirjam 

de Vries. Ik realiseer me ook dat ik mijn 8ste jaar als wedstrijdsecretaris in ga. Eigenlijk zou 

het wel mooi zijn als iemand anders dit stokje zou willen overnemen.  

Dus heb je interesse, neem dan vooral contact met me op.  

 

Frank Andrioli. 

 

 

f) Technische commissie 

 

David licht de input van de TC toe, en geeft aan dat hij er later ook nog op terug zal komen.  

 

Na wat wisselende seizoenen zijn wij heel blij dat we met z'n allen weer lekker hebben kunnen 

volleyballen dit seizoen. Daarom betreuren we het des te meer dat de communicatie tussen de 

TC en de rest van de vereniging dit jaar stroef is verlopen. De teamindeling was dit jaar een 

grotere puzzel dan voorgaande jaren maar we hopen dat we deze uiteindelijk goed hebben 

opgelost. De TC gaat zich er dit jaar voor in zetten om zich te verbeteren op het gebied van 

communicatie. 

 

Op naar een goed sportief seizoen! 

 

De Technische Commissie, 

 

Luka Stout en Jesper Huisman.  

 

 

  g) Toernooicommissie 

 

Het was door corona wederom een karig lijstje met toernooien afgelopen seizoen. 

Hopelijk kunnen we er dit jaar weer iets leuks van maken.  

 

Wij hebben als TC twee toernooien georganiseerd, 1 x kerstmixtoernooi met oliebollen en de 

prijzen in de vorm van frituurhapjes 😉 en voor de kids het kerstmixtoernooi. 

De planning voor het komende seizoen is inmiddels gedeeld met het bestuur.  

 

Groet namens de toernooicommissie, 

 

Amko Pieterse en Raymond Drijsen.  
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 h) Shirtcommissie 

 

David geeft een korte intro, van de uittredende commissie is Sandra is aanwezig. Het is fijn 

dat zich een nieuwe commissie gemeld heeft. De wedstrijdtassen van de senioren zijn dit 

seizoen niet ingenomen, de tassen voor de jeugd worden binnenkort uitgedeeld.  

 

Er is een wisseling geweest van de shirtcommissie. De vorige shirtcommissie (Sandra en Emi) 

heeft aangegeven het stokje te willen overdragen. Op 14 juni is er een overdracht geweest 

aan de nieuwe commissie.  

 

Graag stellen wij ons als nieuwe commissie voor: Esmay Pieterse, Lisa Heringa en Fleur 

Veerbeek. 

 

Aankomend seizoen gaan we nog één keer doen met de huidige shirts omdat door de 

coronajaren de shirts niet de volledige tijd gebruikt zijn. In september zijn de nieuwe shirts van 

Heren 4 met sponsor Rutgers in gebruik genomen.  

 

Voor volgend seizoen willen we een nieuw shirt ontwerpen, waar we ons de aankomende tijd 

mee bezig gaan houden. Het eerste half jaar gebruiken we om te oriënteren. Mochten jullie 

nog ideeën hebben, zoek vooral contact met ons via mail, WhatsApp of spreek ons aan. We 

gaan mogelijk nog een enquête doen om nog meer informatie van jullie te krijgen. 

 

Daarna willen we in een half jaar het shirt ontwerpen en laten maken. Tussendoor zullen er 

ongetwijfeld updates of nog vragen komen, maar dat zullen we dan zien. We hebben er veel 

zin in.  

 

De shirtcommissie is bereikbaar op: shirtcommissie@volleybalnivo.nl 

Esmay: 06 - 83416616 

Fleur:  06 - 47336589 

Lisa:  06 - 12686578 

 

 

i) Vertrouwenspersoon 

 

De Vertrouwenspersoon Marion de Jong heeft doorgegeven dat er van het afgelopen jaar 

geen bijzonderheden te melden zijn. Wel is het belangrijk te herhalen dat de vereniging een 

vertrouwenspersoon heeft, mogelijk is dit bij nieuwe leden nog niet bekend.  

 

Bij deze dus nogmaals deze bekend stelling.  

 

 

j) Nieuwe website (Sponsor/PR-commissie) 

 

David legt uit dat Gabrielle hard aan de nieuwe website gewerkt heeft en er ook nog steeds 

mee bezig. Het is belangrijk dat er actueel nieuws op de site staat, zie ook de oproep die 

hieronder is weergegeven.  
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Afgelopen voorjaar is de website volledig vernieuwd en is nu ook mobiel goed te bekijken. Er 

moeten nog wel een paar kinderziektes verholpen worden, maar dat komt in de loop van het 

najaar als de website meer gebruikt wordt, nog aan bod. 

 

Hierbij een oproep aan alle coaches, aanvoerders en overige teamleden: het zou leuk zijn 

om berichten op de website bij de teams aan te vullen en ook op de socials. Een bericht kan 

dan naar webmaster@volleybalnivo.nl en redactie@volleybalnivo.nl, dan kunnen Marc 

van der Molen of Gabrielle Fraanje dit plaatsen. Belangrijk is een leuke foto('s) en een stukje 

tekst. Het mag ook wat langer als het op de website komt. Fotoverslagen zijn ook mogelijk. 

 

Daarnaast graag zo snel als mogelijk de teamindeling, met juiste NeVoBo-nummer, 

rugnummer en spelpositie. Kijk voor de zekerheid even naar je teampagina en stuur een link 

mee in de e-mail om onduidelijkheid te voorkomen. In principe plaatsen we alleen voornamen 

op de website, maar teams kunnen zelf bepalen met hoeveel informatie ze op de website 

willen verschijnen. Dit kan dus per team verschillen. De teamfoto's die er nu staan moeten nog 

wel vervangen worden. 

 

Gabrielle Fraanje en Marc van der Molen. 

 

 

k)  Materiaalman  

 

Het verslag was niet tijdig beschikbaar en zal separaat aan het bestuur worden aangeboden. 

Inmiddels zijn al wel de trainingsballen weer gecontroleerd en op druk gebracht.  

 

 

8) Kascommissie (verlenen decharge) 

 

De oorspronkelijke kascommissie bestond uit Martin Röben en Esther Eggink, maar Esther 

was ziek op het moment van controleren. Uiteindelijk is Leo Huisman hiervoor ingesprongen. 

Hieronder volgt het verslag van Martin en Leo.  

 

Op woensdagavond 18 augustus heb ik als lid van de kascommissie de jaarstukken van onze 

vereniging  bij penningmeester Frans gecontroleerd. Mijn medelid Esther Egging was door 

ziekte afwezig en heb haar tijdens de controle geprobeerd video te bellen wat helaas niet was 

gelukt. Tevens een lid (Leo Huisman) van de vereniging gebeld om mede controle te doen. 

Toen helaas ook geen gehoor [ Leo heeft op 29 augustus alsnog de tweede controle 

uitgevoerd en hiervan verslag gedaan ]. 

Frans heeft mij uitleg gegeven in de bestanden van de financiële administratie van onze 

vereniging NIVO. Tevens was er een order met bankafschriften en facturen met betrekking tot 

het desbetreffende jaar ter inzage aanwezig. 

 

Ik complimenteerde Frans met de overzichtelijkheid en compleetheid van de administratie. 

Ik heb steekproeven gedaan en diverse facturen gecontroleerd met de bestanden. Mijn vragen 

over deze facturen en diverse andere financiële zaken o.a. vergoedingen en 

sponsorcontracten werden door Frans direct afdoende beantwoord. 

Ik heb geen afwijkingen geconstateerd. 

 

Als de ledenvergadering akkoord geeft aan de jaarrekening en het jaarverslag en het 

gevoerde beleid, kan decharge aan het bestuur worden verleend. 
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Met vriendelijke groet, 

 

Martin Röben en Leo Huisman 

 

De ALV stemt in met de bovenstaande bevindingen en verleent penningmeester en bestuur 

decharge.  

 

 

9) Instellen nieuwe kascommissie 

 

Tijdens de ALV moet een van beide leden van de kascommissie vervangen moeten worden, 

zodat we volgend jaar ook weer twee controleurs hebben. Martin Röben blijft nog een jaar aan 

en Gine Nicolai biedt zich tijdens de ALV aan als tweede lid voor volgend jaar. Dit wordt met 

algemene instemming begroet.  

 

 

10) Contributie nieuwe seizoen 

 

Frans licht de basis van het voorgenomen besluit toe. Ondanks dat de begroting voor het 

volgend seizoen een tekort laat zien, is de inschatting dat er geen wijziging in de hoogte van 

de contributie benodigd is.   

 

De ALV stemt hiermee in. 

 

 

11) Huishoudelijk reglement  

 

Hans licht toe dat het huishoudelijk regelement is bijgewerkt met een paar kleine wijzigingen: 

- de blessureregeling, die al wel op de website stond, is toegevoegd; 

- de gedragscode, die al wel op de website stond, is toegevoegd; 

- de regeling “Ereleden en leden van verdienste” die vorig jaar bij de ALV is goedgekeurd, is 

nu ook toegevoegd. 

Het bestuur wilde ook nog de mogelijkheid van een niet-spelend (“steunend”) lid introduceren, 

maar dit bleek al te bestaan in het huishoudelijk regelement. Hiermee kunnen mensen 

betrokken blijven bij de vereniging zonder dat ze zelf meespelen of meetrainen. Op dit 

moment zijn er twee niet-spelende leden.  

 

Het is belangrijk voor de vereniging om dit soort zaken ergens formeel vast te leggen, zodat 

we hiernaar kunnen verwijzen als het nodig is.  

 

De ALV gaat akkoord met het aangepaste huishoudelijk regelement. Zie bijlage 02.  

 

 

12) Rondvraag 

 

David brengt zelf eerst een paar zaken in, voordat hij de zaal vraagt om input: 

 

- het korte jaarverslag van de Technische Commissie is weliswaar aangeleverd en besproken, 

maar het bestuur is zich bewust van het feit dat er rondom het functioneren van de TC wat 
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hobbels waren en zijn. Dat moet het komende seizoen beter, zoals de tijdige indeling van 

teams en trainers. Er is van diverse fronten hierover feedback ontvangen, en het bestuur gaat 

ermee aan de slag; 

 

- David zelf begint in het voorjaar van 2023 aan een vervolgopleiding, die hij niet kan 

combineren met de functie als voorzitter. We moeten dus op zoek naar een nieuwe voorzitter. 

David zal het komende seizoen wel afmaken. Bij deze dus de oproep aan allen om mee te 

denken over mogelijke kandidaten; 

 

- er is een oproep binnengekomen van Stephanie van Kampen om te kijken naar een extra 

ballenkar. Als er met vijf teams tegelijk getraind wordt, is er nu een kar te weinig. Het bestuur 

zal dit bespreken met de materiaalman en de penningmeester;  

 

- verder zijn er vanuit de zaal geen punten voor de rondvraag.  

 

 

13) Dankbetuigingen  

 

Emi en Sandra hebben zich vier jaar ingezet als shirtcommissie, waarvoor zij hartelijk bedankt 

worden. Ze krijgen een attentie uitgereikt namens de hele vereniging.  

 

Gabrielle heeft heel veel tijd in de nieuwe website gestoken en daarbij ook veel foto’s in de 

zaal gemaakt. Hiervoor willen we haar hartelijk bedanken, zij houdt de attentie tegoed.  

 

Hans wordt bedankt voor zijn relatief korte tijd als secretaris, vooral omdat de vorige secretaris 

Sarah vrij onverwachts moest stoppen en hij dit snel kon overnemen. Hij ontvangt ook een 

attentie, waarvoor hartelijk dank! 

 

 

14) Bestuurswisselingen 

 

Frans heeft als penningmeester al twee keer zijn termijn van drie jaren gediend en zou nu nog 

een keer verlengd moeten worden. Dit wordt ter goedkeuring aan de ALV voorgelegd. Het 

huishoudelijk regelement geeft aan dat bestuursleden na drie jaar moeten aftreden maar dan 

wel herkozen kunnen worden. Het regelement geeft niet aan hoe vaak dit mag gebeuren.  

Frans geeft aan de functie nog te willen blijven vervullen, de ALV stemt hiermee in.  

 

Angela heeft zich opgeworpen om de vrijvallende functie van secretaris op zich te nemen. Er 

zijn geen andere kandidaten aangemeld en bovendien heeft de ALV geen bezwaar tegen haar 

aantreden, daarmee is zij formeel ingesteld als secretaris. 

 

Met het vertrek van Angela als jeugdcoördinator (JC) kwam er een vacature vrij voor deze rol. 

Na de oproep in de nieuwsbrief heeft Kevin den Ouden zich hiervoor aangemeld en is hiervoor 

door het bestuur dankbaar geaccepteerd. Deze benoeming behoeft geen formele goedkeuring 

van de ALV. 

Kevin stelt zichzelf voor door iets te vertellen over zijn betrokkenheid bij NIVO en dan speciaal 

de jeugd. Hij kijkt met veel enthousiasme uit naar het komende seizoen.  
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Na de ontvangen goedkeuring van de ALV voor de vervangingen en herbenoemingen, zal het 

bestuur voor het nieuwe seizoen als volgt zijn samengesteld: 

 

Voorzitter:   David Boessenkool 

Penningmeester: Frans Bothe 

Secretaris:  Angela Pieterse 

Jeugdcoördinator: Kevin den Ouden 

Wedstrijdsecretaris: Frank Andrioli 

 

Verder is de begeleiding van de Speelkern als volgt georganiseerd: 

 

Coördinator Speelkern:    Virgil Limon 

Organisatie Toernooidagen Speelkern: Kees Jan Woltjer 

 

De beide Speelkern begeleiders zijn geen vaste leden van het bestuur.  

 

 

15) Sluiting  

 

David bedankt om ongeveer 21.30 uur iedereen voor de aanwezigheid en de betrokkenheid bij 

de vereniging. De notulen zullen z.s.m. verspreid worden.  

 

 

 

 

 

 


